
Referat fra bestyrelsesmødet d. 11/09/23
Deltagere: Mads, Gaarde, Nares
Gæster: Gustav (DTU)
Afbud: Thor
Referat: Nares
Mødeleder: Mads

Bilag: 2023-09-11

1. Status på DFSU-U
a. Økonomi

- Omkostninger til bredde som følge af halleje.
- Omkostninger til landshold er højere end forventet (budget).
- Omkostninger til regnskabsprogram er steget med 100% til kr. 4.455. Det

vil være fordelagtigt at skifte over til E-conomic, og strømline det sammen
med hovedbestyrelsen og discgolf.

- DFSU vælger at støtte Steve og Freja’s ungdomsprojekt.
- Pt. er der brugt cirka t.kr 60 med et resterende budget på ca. t.kr. 50.

b. Bestyrelsen
- Gøre mere brug af åbne bestyrelsesmøder m. gæstedeltagere v. fysisk

eller virtuel tilstedeværelse. Oprette FB-begivenheder for at synliggøre
møderne, instagram-stories mm.

- Der er mangel på frivillige kræfter i DFSU-U bestyrelsen! Pt. består
bestyrelsen kun af 3 medlemmer.

- Der skal findes kandidater til kassererposten ved kommende
repræsentantskabsmøde for en to-årig periode.

- Mads vil gerne være medsidder til de lokale klubbers bestyrelsesmøder
og give et kort input om DFSU.

2. Landshold/elite i Danmark
- Mix-landsholdet er aflyst som følge af manglende interesse blandt spillere.
- Der har været snak i nogle klubber omkring at lave et herre-landshold til

Australien 2024.
- Der har været interesse omkring et damelandshold til Beach (lokation ukendt).
- Danmark har brug for et bredt fokus, som bestyrelsen vil sætte fokus på. Såfremt

der er interesse i specifikke elite tiltag, skal interessen komme fra spillerne.

3. Trænerkursus
a. Udvikling af pensum

- Det er estimeret at tage en måneds fuldtidsarbejde at lave et
gennemarbejdet kursusmateriale på evt. engelsk.

https://docs.google.com/document/d/1OfmJQ4ixYxf3xbpkUcaHjNT7ao5XF6ov7RZc2tL452Q/edit?usp=sharing


- Der kan drages inspiration fra TrainTheTrainer camp (TTT) herunder
formatet.

- DFSU mangler én/flere personer, der kan varetage denne opgave.

4. Status på ungdomsudvikling (U24)
a. Youth camp

- Freja og Steve står bag projektet og har pt. kalender lagt to begivenheder
i hhv. Ballerup og Ikast, som DFSU bakker fuldt op omkring.

b. Gym-DM
- Der er blevet printet 1.000 flyers til uddeling. Der bliver afsat kr. 500 per

person til uddeling (maks 2. pr. lokation) til hhv. indledende runder og
finalestævne.

- Der er doneret 10 discs.

5. Informationsdeling/nyhedsbreve
- Implementering finder sted i den nærmeste fremtid.

6. DM udvalg
a. Status på DM

- Bestyrelsen laver et notat til udvalget med deres tanker/retningslinjer om
DM-strukturen samt udvalgets arbejdsopgaver.

b. Udvalgets arbejdsmetoder- og områder
- Dialog med udvalget omkring disse.

7. Valerio Iani - offer
- Ikke aktuelt pt.
- Sendes ud til klubberne, såfremt de vil benytte den.

8. Tilskud til GM-landsholdet
a. Bilag 1

- Bestyrelsen vil gerne yde tilskud mod at de laver opslag fra deres
træningssamlinger og selve VM samt præsentation af holdets spillere.

9. Gym-DM afholdes i Herning. Kan vi finde nærliggende klubber til at repræsentere DFSU
- Tage kontakt til Aarhus
- Op til fem personer til finalestævne.

10. Henvendelse fra Rullesport Danmark
a. Bilag 2
- DFSU arbejder videre mhp. for at finde nogle potentielle trænere.

11. Eventuelt
a. SoMe

https://drive.google.com/file/d/1CAQ6-XViWzIGc7OQLYTB8JZ-6QOi9LYk/view?usp=drive_link
https://docs.google.com/document/d/1OfmJQ4ixYxf3xbpkUcaHjNT7ao5XF6ov7RZc2tL452Q/edit?usp=drivesdk
https://docs.google.com/document/d/1OfmJQ4ixYxf3xbpkUcaHjNT7ao5XF6ov7RZc2tL452Q/edit?usp=drivesdk


- Evt. ansætte en SoMe ansvarlig med klare retningslinjer eller lægge det
under det nuværende sekretariat.

i. KFK til EUCF
- Få klubberne til at lave opslag på DFSU’s Ultimate FB-side.

12. Næste møde
a. Mandag d. 2. oktober
b. Alle frisbee spillere i Danmark er velkomne, tilmelding kommer snarest muligt.


